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رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی:

افزایش قیمت لوازم خانگی هم کلید خورد
گروه اقتصادی -رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی با اشاره به افزایش 
نرخ تعداد محدودی از تولیدات لوازم خانگی، تصریح کرد: 3 شــرکت افزایش 
قیمت را اعمال کردند اما هنوز لیست این شرکت ها به دست اتحادیه نرسیده است.

اکبر پازوکی با اشــاره به شوک های روانی ایجاد شده در بازار لوازم خانگی 
بعد از نوســان های نرخ ارز، گفت: شرکت ها به شکل رسمی هیچ گونه افزایش 
نرخی را اعمال نکردند و نتوانستند مجوز افزایش قیمت لوازم خانگی را از سازمان 
حمایت و سازمان صمت دریافت کنند. به گفته وی؛ تعدادی از شرکت ها فروش 
را متوقف کردند و کالاها را نگه داشتند برخی شنیده ها حاکی از این مهم است که 
چند نمایشگاه فروش لوازم خانگی در شیراز و تبریز از تحویل کالا پس از فروش 
امتناع کردند. این فعال صنفی با اشاره به افزایش نرخ تعداد محدودی از تولیدات 
لوازم خانگی، تصریح کرد: 3 شرکت افزایش قیمت را اعمال کردند اما هنوز لیست 
این شرکت ها به دست اتحادیه نرسیده است. افت قدرت خرید مردم در تقاضا تاثیر 
مستقیم گذاشته و فروش حدود 80 درصد افت کرده است. از سوی دیگر فروش 
اینترنتی لوازم خانگی و عرضه این محصولات در فروشگاه های زنجیره ای بر روند 
فعالیت کاسبان این صنف تاثیر مستقیم گذاشته است. وی کالاهای عرضه شده در 
فروشگاه های اینترنتی را کالاهای قاچاق دانست و افزود: 99 درصد از کالاهایی 
قاچاق و فیک در این فروشگاه ها عرضه می شوند و هیچ نهادی بر عملکرد آنها 
نظارت ندارد؛ در این شرایط اقتصادی دولت از کاسبان 15 روزه مالیات را مطالبه 
می کند. به گفته این فعال صنفی؛ مردم برای خرید کالا از سامانه جامع گارانتی، کد 
شناسانه و کد رهگیری استعلام دریافت کنند اگر کالاهای در این سامانه ها تعریف 
نشــده باشد کالای قاچاق محسوب می شود.پازوکی در پاسخ به این پرسش که 
نوســان های نرخ ارز تا چه میزان در قیمت کالاهای تولید داخل تاثیر می گذارد؟ 
گفــت: مطابق با آمــار انجمن لوازم خانگی از 100 درصد کالاهای تولید داخلی 
30 درصد از قطعات آن در داخل کشــور تولید می شــود. وی با اشاره به ضعف 
قطعه سازی در صنعت لوازم خانگی، گفت: اقدامات بنیادی برای توسعه صنعت 
لوازم خانگی انجام نشــده است برخی از تولیدکنندگان به این نتیجه رسیدند که 
بهتر است اقدام به تولید قطعات پلاستیکی کنند به عنوان مثال برای تولید یخچال 
ساید بای ساید حدود 760 قطعه پلاستیکی نیاز است متاسفانه تمام تولیدکنندگان 
توان تولید همه این قطعات را ندارند. این فعال صنفی با بیان اینکه شرکت های 
دانش بنیان در زمینه تولید برد فعال نشدند، گفت: برد از چین وارد می شود این در 
حالیست که در گذشته نمونه موتورهای ایتالیایی را در ایران تولید می کردیم اما 
امروز از چین وارد می کنیم. پمپ ورودی و خروجی ماشین لباسشویی و ماشین 
ظرف شــویی وارداتی است از این رو برای تولید این قطعات باید وزارت صمت 
از تولیدکنندگان داخلی حمایت کند. به نظر می رسد نباید مجوزهای جدید برای 
تولید لوازم خانگی صادر شود و باید به آنچه تولید می کنیم بهاء بدهیم و کیفیت 
تولیدات خود را افزایش بدهیم. همچنین در قیمت باید رقابت را حفظ کنیم و فقط 
به فکر تولید و فروش در داخل کشور نباشیم؛ بازارهای جدید صادارتی برای خود 

تعریف کنیم لوازم خانگی می تواند ارزآوری قابل توجهی برای ایران ایجاد کند.

گــروه اقتصادی - وزیــر راه و 
شهرســازی با اعــلام اینکه مجموعه 
دولت پیشنهادهای نمایندگان مجلس را 
برای تامین منابع مالی اجرای طرح های 
مسکن بررسی می کند بر اصلاح قانون 

شهرهای جدید تاکید کرد.
مهــرداد بذرپــاش وزیــر راه و 
شهرســازی بــا حضــور در مجلس 
شــورای اســلامی و دیدار با اعضای 
کمیســیون عمران مجلس شــورای 
اســلامی با موضوع بررســی اجرای 
قانون جهش مسکن از برنامه تحول و 
اصلاح قانون شهرهای جدید خبر داد. 
عضو کابینه دولت سیزدهم با تاکید بر 
اینکه صحبت هــای برخی نمایندگان 
مجلس مبنی بر اینکه شهرهای جدید 
از زمان تاســیس تاکنــون از بیماری 
مزمن رنــج می برد حرف نادرســتی 
نیست، گفت: شــهرهای جدید طبق 
قانــون مصوب در ســال های متمادی 
و در دولت های مختلف اجرا شــده و 
هم اکنون به وضعیت موجود رسیدیم 
که البته مشــکلاتی را نیز در شهرهای 

جدید داریم.
یکی از کانون های هدف برای 
تولید مسکن شهرهای جدید است

وزیر راه و شهرسازی تصریح کرد: 
امروز یکی از کانون های هدف وزارت 
راه و شهرســازی برای تولید مسکن، 
شهرهای جدید است. به نظر می رسد 
که قانون شهرهای جدید نیاز به اصلاح 
دارد که در صدد هســتیم در همراهی با 
مجلــس آن را اصلاح کنیم. بذرپاش با 
اشاره به اینکه عملکرد شهرهای جدید 
در برخی وجوه مثبت و در برخی وجوه 
ایراداتی دارد که باید رفع شــود، گفت: 
در دوره جدیــد اولویت وزارت راه و 
شهرســازی اصلاح قانون شــهرهای 

جدید است.
وی یکی از اصلی ترین مشکلات 
شــهرهای جدید را نبود روح متعالی 
نظام شهرســازی و زیســت مومنانه 
ایرانی-اســلامی عنوان کرد و در بیان 
دلایل این وضعیت توضیح داد: بخشی 
از مشکلات موجود در شهرهای جدید 
بــه دلیل نبود منابــع و تامین خدمات 
روبنایی، بخشــی به دلیل نبود طراحی 
از قبل و بخشــی نیز بــه دلیل ایرادات 

قانونــی بوده اســت. بنابراین وقتی در 
ادوار مختلف رویکرد درآمد هزینه ای 
به شهرهای جدید داشتیم ناچار شدیم 
تا اراضی را در این شــهرها بفروشــیم 
و ایــن وضعیت ماحصل ســال های 
طولانی اســت.به گزارش وزارت راه و 
شهرسازی، بذرپاش گفت: ناچار شدیم 
اراضی را در شهرها به فروش برسانیم 
تا خدمات زیربنایــی و روبنایی را در 
شــهرهای جدید تامین کنیم و اساسا 
مسکن بســازیم.وزیر راه و شهرسازی 
در بخش دیگــری از گفتگوی خود با 
اعضای کمیسیون عمران مجلس بر ارایه 
پیشنهاد نمایندگان مجلس برای تامین 
منابع مالی و تکمیل طرح های باقیمانده 
مســکن و اجرای کلان پروژه نهضت 
ملی تاکیــد کرد.عضــو کابینه دولت 
ســیزدهم افزود: در اجرای طرح های 
فوریتی همچون اجرای طرح مســکن 
مهر، اقدام ملی، نهضت ملی مســکن 
منابعی به غیر از منابع بانکی دیده نشد 
و بخشی از مشکلات نیز به همین دلیل 

اســت که منابعی که در اختیار دولت ها 
بوده برای اجرای پروژه ها مهم از جمله 
تکمیل واحدهای باقیمانده مســکن 
مهر، مسکن ملی و نهضت ملی مسکن 
کافی نبوده اســت. هم اکنون نیز یکی 
از اســتمدادهای ما از کمیسیون عمران 
مجلس همیــن تامین منابع مالی کلان 
پروژه کشور اســت که در جلسه رای 

اعتماد نیز بر آن تاکید داشتم.
بذرپاش تاکید کــرد: وقتی منابع 
اجرای طرح های کلان مســکن دولت 
متکی بر فقط منابع بانکی اســت یکی 
از سهل الوصول ترین روش ها فروش 
زمین اســت. اینکه زمین را بفروشند و 
هزینه آماده سازی بدهند و هرجایی که 
کمبود منابع بود حتی به عملیات احداث 
برسند که نمونه آنها را در باقیمانده های 
مسکن مهر شاهد هســتیم.وزیر راه و 
شهرسازی گفت: برای تکمیل حدود 
50 هزار مسکن مهر باقیمانده از محل 
فروش زمین ها اقدام شده است. دولت 
در تکمیل این تعــداد واحد باقیمانده 

مسکن مهر متعهد شده است تا واحدها 
را تکمیــل کند زیرا با افزایش قیمت ها 
مردم متضرر شــده اند و برخی از آنها 
نیــز عملیات اجرایی نداشــته و فقط 
زمین اســت و هیچ کاری روی اراضی 
انجام نشده است. بنابراین برای تکمیل 
واحدها چون منابع متکی به منابع بانکی 
است باید از  محل فروش اراضی تامین 
منابــع انجام، واحدها تکمیل و تحویل 
متقاضیان شــوند. چنانچه مجلس راه 
دیگری را به دولت پیشــنهاد می دهد تا 
از مسیرهای دیگر برود همچون تملک 
دارایــی یا روش های دیگر تامین منابع 
مالی بر روی آن توافق و تصمیم گیری 
می کنیم تا تعهداتی که برعهده حاکمیت 
در خصــوص تامین مســکن اســت 
انجام شــود.بذرپاش با تاکید بر اینکه 
در شــهرهای جدیــد کارهای خوبی 
نیز انجام شده اســت، گفت: چنانچه 
اعضای کمیسیون عمران موافق باشند، 
برنامه تحول و اصلاح شهرهای جدید 
ظرف یکســال آینده تهیه شود تا هرجا 

لازم اســت اصلاح لازم انجام شــود.
وزارت راه و شهرسازی علاوه بر برنامه 
تحول و اصلاح قانون شهرهای جدید 
در همراهــی با  مجلــس، برنامه های 
آتی را برای اجرایی شــدن روح حاکم 
بر شــهرهای جدید بر مبنای ایرانی- 

اسلامی تعیین و ارایه خواهد کرد.
بذرپــاش تاکید کــرد: چنانچه 
پیمانکاری خاصی در شهرهای جدید 
تخلفات عدیده داشــته معرفی شود تا 
پیگیری هــای لازم را انجام و بلافاصله 
قطع همکاری را با پیمانکار خاطی انجام 
بدهیم.وی تصریح کرد: وزارت راه در 
همراهی با مجلس بخشی از مشکلات 
و موانع موجود بر سر راه اجرای مسکن 

را برمی دارد.  

گــروه اقتصــادی - عضــو 
هیئت نماینــدگان اتــاق بازرگانی 
تهــران می گوید که با وجــود تمام 
سیاســت هایی که با هدف حمایت از 
وضع معیشتی مردم یا تولیدکنندگان 
اجرایی شــده، هنوز بهترین راهکار 

تک نرخی کردن ارز است.
مهــرداد عباد اظهار کرد: یکی از 
مهم ترین موضوعاتــی که ما باید در 
زمینــه ارز به آن توجــه کنیم، بحث 
تبعیــت از واقعیت هــای اقتصادی 
است. راهکارهایی که منجر به پایین 
نگه داشتن مصنوعی نرخ ارز می شود 
یــا با چند نرخی کــردن آن، فضایی 
برای رانت ایجــاد می کند، در آینده 

نه چندان دور خود به معضلی جدید 
بدل می شوند که مشابه آن را در تجربه 
دولت گذشــته دیدیم.وی با اشاره به 
تصمیم مهم دولت سیزدهم در حذف 
ارز ۴۲00 تومانــی، بیــان کرد: ما در 
بخش خصوصی از ابتدای سال تحت 
تاثیر این تصمیم مهم قرار گرفتیم زیرا 
ارز ترجیحــی که در دولت گذشــته 
اجرایی شــده بود، خــود به فضایی 
برای رانت و فســاد بدل شد و همین 
موضــوع کار را در مدیریت بازار ارز 

دشوار کرد.
 اینکه پس از اجرای این تصمیم، 
خود دولت فعلی وارد فضایی نشــود 
که تجربه ای شبیه به گذشته را تکرار 

کند اهمیت فراوانی خواهد داشــت.
عضوهیئت نمایندگان اتاق بازرگانی 
تهران با بیان اینکه هرچه فاصله میان 
نرخ نیمایی و نرخ بازار آزاد بیشتر شود، 
فضا برای رانت گسترده تر خواهد شد، 
توضیح داد: در ایــن تردیدی وجود 
ندارد کــه دولت می خواهد با اجرای 
این سیاست، قیمت تمام شده کالاهای 
مصرفی مردم را پایین نگه دارد اما اگر 
این عرصــه به فضایی بــرای رانت 
تبدیل شــود، آنگاه شاهد آن خواهیم 

بــود که ارز با قیمــت پایین تر گرفته 
شده و صرف وارادات می شود اما باز 
هم قیمت تمام شــده کالا برای مردم 
کاهش پیدا نمی کند و همین مســئله 
چالشــی جدید برای دولت خواهد 
بود که باید همزمان هم با رانت مبارزه 
کند و به دنبال پایین آوردن فشــار بر 
مردم باشــد. به گفته عباد اینکه امروز 
فاصله بین نرخ نیما و بازار آزاد به ۲0 تا 
30 درصد رسیده، قطعا زنگ خطری 
اســت که باید برایش تصمیم گیری 

کرد.وی با بیان اینکه راه برون رفت از 
این مشکلات ارزی که هر چند سال 
تکرار می شــوند، تلاش برای بهبود 
اقتصاد ملی کشور است، تصریح کرد: 
عواملی مانند کسری بودجه مزمن و 
خلق نقدینگی، محدودیت یا حذف 
ارتبــاط اقتصاد ایران با کشــورهای 
مختلف دنیــا و مدیریت نکردن نرخ 
تورم باعث شــده که ارزش پول ملی 
ما سال به ســال کمتر شده و به نقطه 

فعلی برسد. 

از ایــن رو برای اینکــه بتوانیم 
از این موقعیــت بگذریم اصلی ترین 
راهــکار بهبود وضعیــت اقتصادی 
کشــور در حوزه هــای مختلــف و 

زیرساختی است.

وزیر راه و شهرسازی اعلام کرد:

تدوین برنامه تحول و اصلاح شهرهای جدید ظرف یک سال آینده

عضو اتاق بازرگانی تهران:

چاره ای جز تک نرخی کردن ارز نداریم

گروه اقتصادی - طی روزهای 
گذشــته اطلاعیه ای از سوی اتحادیه 
فناوران رایانه تهران منتشــر شــد که 
در آن گفتــه شــده طــی نامه نگاری 
و مذاکــرات متعدد ایــن اتحادیه با 
متولیان حوزه اینترنت کشور، پس از 
گذشــت بیش از دو مــاه از به وجود 
آمدن اختــلال در عملکرد پلتفرم ها 
و کاهش ســرعت به واسطه استفاده 
از فیلترشــکن ها، مراجع ذی صلاح، 
دارندگان پروانه کسب این اتحادیه را 
به عنوان کارآمدترین و مشروع ترین 
فعالان حــوزه فناوری به رســمیت 
شناخته و امکان رفع فیلتر پلتفرم ها را 
برای ایشان محقق کرده اند و  به شرط 

قبول مسئولیت توسط صاحب پروانه 
هیچ محدودیتی در تعداد آی پی های 
اعلام شده توسط ایشان وجود ندارد.
در همین رابطــه، رضا قربانی-
رئیس کمیســیون فین تک ســازمان 
نظام صنفی اســتان تهــران- درباره 
ایــن موضوع اظهار کرد: واقعیت این 
اســت این خبر در این حد منتشر شد 
که اتحادیه فناوران رایانه استان تهران 
که یک اتحادیه ای مرتبط با کافی نت 
و فروشگاه های تجهیزات کامپوتری 
بــوده و موضوع آن زیــاد مربوط به 
فنــاوری نیســت و بیشــتر بر حوزه 
تجهیزات دســتگاه مصرفی فناوری 
نظــارت دارد، چنیــن اطلاعیه ای را 

منتشر کرده است. 
وی افزود: ایــن اتحادیه اعلام 
کرد که برای اعضــای خود اینترنتی 
گرفته اســت کــه فیلترینگی بر روی 
آن اعمال نشــده که همیــن امر هم 
بســیار مبهم بود. پیش از این صحبت 
هایی شده بود که اتاق اصناف و اتاق 
بازرگانی اقدام کرده اند برای اعضای 
خود اینترنت بــدون فیلتر بگیرند اما 
همان هم به دلیل اینکه کســی اعلام 
نکرده بود نمی شود به آن استناد کرد.
قربانی در ادامه سخنانش گفت: 
ما در سازمان نظام صنفی استان تهران 
و به صورت کلی سازمان نظام صنفی 
کشــور اساسا رویکردمان این نیست 

کــه برویم و چنین چیــزی را تثبیت 
کنیــم، وقتی اینترنت و دسترســی به 
ابزارهای پرکاربرد اینترنت قطع باشد 
اما برای یک عده خاص این دسترسی 

و به عبارتی اینترنــت طبقاتی ایجاد 
شــود، درست نیســت. آیا زمانی که 
دسترسی به پیام رســان خارجی در 
کل کشــور قطع باشد، فایده ای دارد 

که عــده محدودی به آن دسترســی 
داشته باشند؟

 وی تأکیــد کــرد: واقعیت این 
اســت که این ابزارها ابزارهای شبکه 

انــد یعنی همه مــردم باید بــه آنها 
دسترســی داشته باشــند. بنابراین ما 
خواســته روشــنی در این مدت در 
سازمان نظام صنفی رایانه ای داشتیم 
و آن دسترسی آزاد به اینترنت است.

قربانــی با طرح این ســوال که 
ایجــاد محدودیت بــرای اینترنت و 
ایجــاد رانت برای عده خاص کمکی 
می کند؟ تصریــح کرد: اتحادیه ها و 
اتاق اصناف مختارند که برای اعضای 
خود چنین طرحی را اســتفاده کنند، 
درواقــع ایــن موضوع بــه اعضا و 
رویکــرد اتحادیه ها بازمی گردد ولی 
ما در ســازمان نظام صنفی رایانه ای 
که حدود 7000 شرکت در کل کشور 
دارد، با این کار مخالفیم. بنابراین اینکه 
برای اعضای خود امتیازهای جدایی 
را دریافت کنیم به نفع اعضا و شرکت 
ها نمی دانیــم، اینترنت طبقاتی ایده 

خطرناکی است.
رئیس کمیسیون فین تک سازمان 
نظام صنفی استان تهران درباره این که 
گفته میشود اینترنت طبقاتی با هدف 
ارائه خدمات در شــرکت ها و مانند 
تجارت است؟ اظهار کرد: به قاطعیت 
می گویم هیچ کسب و کاری بیشتر از 
7000 کســب و کاری که در سازمان 
نظام صنفی اســتان تهران هستند، به 
دسترسی آزاد اینترنت احتیاج ندارند 

و ما در صف اول این مســئله هستیم 
و به نظر میرســد، کسب و کارهایی 
که جزو اتحادیه فناوران رایانه تهران 
هستند، نیازی ندارند زیرا کار فناوری 
انجــام نمی دهنــد و درحال فروش 

تجهیزات مصرفی هستند.
قربانی با اشــاره بــه دلایل مفید 
نبودن اینترنت طبقاتی تشــریح کرد: 
اینکــه طبقه ای از بقیه متمایز و به آنها 
اینترنــت بدون فیلتر داده شــود یک 
بحث اســت و نباید انتقاد و اعتراضی 
کرد و بحث دیگر موضوع دسترســی 
به شبکه های اجتماعی پرکاربرد مانند 
واتس اپ و اینســتاگرام است که از 
زمان ایجاد محدودیت ها کاربرانشان 
در انجام کارها دچار مشکل شده اند. 
ما نمی خواهیم از اپلیکیشن خارجی 
دفاع کنیم اما باید دید آیا جایگزین آن 
در طول ســال ها معرفی شده است؟ 
مــواردی را نام می برند که جایگزین 
است اما  مردم چه میزان استقبال کرده 

اند؟
 رئیــس کمیســیون فیــن تک 
ســازمان نظام صنفی اســتان تهران 
ادامه داد: در این شــرایط باید ساختن 
جایگزیــن ها مورد توجه قرار گرفته 
شود نه اینکه رانت توزیع شود، زمانی 
 که رانت توزیع شــود، منشــأ فساد 

خواهد شد.

کارشناسان چه می گویند؟

بایدها و نبایدهای طبقاتی شدن 
اینترنت

موضوع اینترنت تخصصی که با عنوان طبقاتی هم شناخته میشد، با گذشت بیش از سه ماه از اعمال محدودیت ها 
برروی اینترنت اکنون پررنگ شده است به گونه ای که برخی اتحادیه ها و سازمان ها اعلام کرده اند در حال مذاکره برای 
فراهم کردن دسترسی آزاد به اینترنت برای اعضایشان جهت پیشبرد فعالیت های سازمانی هستند اما این موضوع به اعتقاد 

کارشناسان درصورت فراگیر شدن می تواند خطرناک و منشا فساد در کشور شود.

گروه اقتصــادی - مدیرعامل  
مجتمــع گاز پارس جنوبی اعلام کرد 
که از ابتدای امسال تا پایان آذرماه بیش 
از 1۴0 میلیارد مترمکعب گاز به خط 
لوله سراسری کشور تزریق شده است. 
احمــد باهوش اظهار کرد: با توجه به 
ورود موج سرمای تازه از ابتدای هفته 
و افزایش مصرف گاز در کشــور، از 
پالایشگاه های سیزده گانه مجتمع گاز 
پارس جنوبی طی 10 روز گذشــته از 
دی مــاه، بیش از 5 هزار و 596 میلیون 
مترمکعب گاز به شــبکه سراســری 

انتقال گاز تزریق شد.
وی بــا بیان اینکــه تولید پایدار 
گاز در مجتمــع گاز پــارس جنوبی، 
گرمابخش منازل هموطنان اســت، 
افــزود: کارکنــان و متخصصــان 
پالایشــگاه های مجتمــع در گرمای 

بیش از ۴5 درجه  در ماه های گرم سال 
همراه با رطوبت و شــرجی، عملیات 
تعمیرات اساسی را با موفقیت تکمیل 
و پالایشگاه های ســیزده گانه پارس 
جنوبــی را برای آرامش و آســایش 
هموطنان به منظــور عبور از روزهای 
ســرد ســال آماده کردند. مدیرعامل 
مجتمع گاز پــارس جنوبی تصریح 
کــرد: در روز دهــم دی مــاه بیش از 
56۲ میلیون مترمکعب گاز به شــبکه 
سراســری تزریق شد و متخصصان و 
کارکنــان مجتمع گاز پارس جنوبی با 
همه توان و به صورت شــبانه روزی 
برای تولید پایدار گاز گام برمی دارند.

باهوش با اشــاره به اینکه مجتمع گاز 
پارس جنوبی هم اکنون با تأمین بیش 
از 75 درصد گاز کشــور به پایتخت 
بزرگ تأمین گاز تبدیل شــده است، 
گفت: مجتمع گاز پــارس جنوبی با 
تکیه بر توان، دانش بومی و اقدام های 
شاخص و نوآورانه در حوزه استفاده 
از اقلام راهبردی و کلیدی ساخت بار 
اول و شــرکت های دانش بنیان میان 
شرکت های زیرمجموعه وزارت نفت 
رتبه برتر را به دست آورده و توانسته 
اســت بیش از 50 درصــد قطعات 
و تجهیــزات ســاخت داخــل را در 
پالایشگاه های سیزده گانه استفاده کند.

تولیــد گاز  مقــدار  بــه  وی 
پالایشگاه های پارس جنوبی در 9 ماه 
امسال اشاره و اظهار کرد: با تلاش، خرد 
جمعــی و کار گروهی متخصصان و 
کارکنان در پالایشگاه های سیزده گانه، 
از ابتدای ســال تا پایان آذرماه بیش از 
1۴0 میلیارد مترمکعب گاز به شــبکه 

سراسری کشور تزریق شده است.
مدیرعامل مجتمــع گاز پارس 
جنوبــی همچنیــن در بازدید مهدی 
علی مددی، معاون توســعه مدیریت 
و ســرمایه انســانی وزیر نفت از این 
مجتمع گفت: بســیار خوشــحالیم 
که مدیران ارشــد حــوزه مدیریت و 

سرمایه انسانی وزارت نفت در جمع 
کارکنان مجتمــع گاز پارس جنوبی 
حضور یافته اند و برای رفع مســائل و 
مشکلات این مجتمع بزرگ گام های 
بلندی برداشــته اند. باهــوش افزود: 
در حوزه مســائل مالیاتــی و حداقل 
کردن مالیات نیروی رســمی و دیگر 
موارد، اقدام هایی شایسته  انجام شده 
و امیدواریم با همت و تلاش مدیران 
ارشد حوزه مدیریت و سرمایه انسانی 
وزارت نفت این مســیر تداوم داشته 
باشد. نیروهای فنی غیررسمی مجتمع 
گاز پــارس جنوبی در آینده نزدیک و 
با دســتور و مجوز رسمی وزیر نفت، 

افــراد فنی در زمینه هــای تعمیرات، 
بهره برداری، بازرســی و اچ اس ئی در 
مجتمع گاز پارس جنوبی پس از انجام 
مراحل قانونی جذب خواهند شد که 
امیدواریم این مهم در مسیر تولید پایدار 
گاز و چرخش اقتصادی کشــور مؤثر 
باشــد. مدیرعامل مجتمع گاز پارس 
جنوبــی همچنین در آیین گشــایش 
چهارمین نمایشگاه حراست، امنیت 
و فنــاوری اطلاعات  در منطقه پارس 
جنوبی اظهار کرد: از دســتاوردهای 
نو، شــاخص و باکیفیت محصولات 
ســازندگان داخلی و شــرکت های 
دانش بنیان در پالایشگاه های مجتمع 

گاز پارس جنوبی استقبال می کنیم.
باهــوش در حاشــیه  بازدیــد 
از توانمنــدی و دســتاوردهای مهم 
شــرکت های دانش بنیان مســتقر در 
این نمایشــگاه گفــت: مجتمع گاز 
پارس جنوبی در ســایه توانمندی و 
دســتاوردهای شاخص شرکت های 
دانش بنیان و فناور توانســته اســت 
بیــش از 75 درصد از گاز کشــور و 
محصولات بســیار مهم و راهبردی 
را تولید کند. شرکت های دانش بنیان 
و فناور می توانند با شناســایی دقیق 
نیازهای  پایه و پیشرفته حوزه فناوری 
اطلاعــات پالایشــگاه های مجتمع 

گاز پارس جنوبــی نقش کلیدی در 
شکوفایی اقتصاد کشور داشته باشند.

مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی 
اعــلام کرد: برگــزاری چنین رویداد 
و برپایــی نمایشــگاه هایی در حوزه 
توانمندی و دســتاوردهای شاخص 
شــرکت های دانش بنیــان در قطب 
انرژی کشــور آثاری بســیار مثبت و 
راهگشا برای گسترش و ایجاد ارتباط 
و همکاری میان ســازندگان ایرانی و 
شرکت های مســتقر در منطقه دارد.  
مجتمــع گاز پــارس جنوبی تمام قد 
در کنار شرکت های دانش بنیان برای 
توانمندی، رشد و شکوفایی سازندگان 
پرتلاش داخلی ایستاده و از اقدام ها و 
دستاوردهای نو، شاخص و باکیفیت 
محصولات داخلی استقبال و حمایت 

می کند.

مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی خبر داد:

تزریق بیش از ۱۴۰ میلیارد مترمکعب گاز پارس جنوبی به شبکه کشور

گروه اقتصــادی - مدیرعامل 
حمل ونقل ترکیبی گفت: واگن های 

۲6 متری با قابلیت حمل دو دســتگاه 
کانتینر هزینه حمل را به نصف کاهش 

می دهند و رضایت بیشتری را در پی 
خواهند داشت.

آقــای ابراهیمی زاده مدیرعامل 
شــرکت حمل و نقــل ترکیبی گروه 
کشــیرانی جمهوری اســلامی ایران 
بــا بیان اینکه واگن های مســطح ۲6 
متری بــا قابلیت حمل دو دســتگاه 
کانتینــر ۴0 فوتی برای نخســتین بار 
وارد نــاوگان ریلی شــرکت حمل و 
نقل ترکیبی می شوند گفت :کشتیرانی 
جمهوری اسلامی ایران به عنوان یکی 

از بازوهــای اصلی و اجرایی کریدور 
شــمال-جنوب با الحــاق این واگن 
ها قادر خواهد بــود ترانزیت تایم و 
 قیمت حمل را تــا نصف نیز کاهش 

دهد.
او با اشاره به اینکه هزینه حمل و 
نقل ریلی بر مبنای واگن محاسبه می 
شود، ادامه داد: واگن های ۲6 متری با 
قابلیت حمل دو دستگاه کانتینر هزینه 
حمــل را به نصف کاهش می دهند و 
رضایت بیشــتری را در هر دو عامل 

ســرعت و قیمت برای مشــتریان در 
پی خواهند داشــت.کاپیتان ابراهیمی 
زاده ارزش قرارداد منعقد شده با این 
تولید کننده داخلی را برای ســاخت 
و خرید 100 دســتگاه واگن یاد شده 
310 میلیارد تومان اعلام کرد و افزود: 
گروه کشــتیرانی جمهوری اسلامی 
ایــران و به تبع آن شــرکت حمل و 
نقــل ترکیبی این گروه کمک به تولید 
داخلی را وظیفــه ملی خود می داند 
و در راستای شــکوفایی اقتصادی و 

ایجاد اشــتغال تاکنون سفارش خرید 
۲00 دســتگاه واگن باری را به تولید 
کنندگان داخلی ارائه داده است.او  با 
تاکید بر اینکه ســاخت 100 دستگاه 
واگن یاد شــده بین 300 الی ۴00 نفر 
اشتغال مســتقیم ایجاد خواهد کرد، 
گفت: بــا توجه به اســتقبال بازار از 
کریدور شــمال-جنوب، در صورت 
تامیــن اعتبار، واگن های بیشــتری 
نیز به تولیدکنندگان داخلی ســفارش 
خواهیــم داد. ابراهیمــی زاده مدت 

اجــرای قراداد با واگــن پارس اراک 
را 10 مــاه اعلام و خاطرنشــان کرد: 
تولیدکننــده داخلی قول داده اســت 
که بســیار زودتر از موعد تمام 100 
دســتگاه واگن را به شرکت حمل و 

نقل ترکیبی تحویل دهد.
او در پایان با اشــاره به قرارداد 
خرید 100 دســتگاه واگن لبه بلند از 
دیگر تولیدکننده داخلی، اظهار کرد: 
پس از تحویل گیری 10 دستگاه واگن 
لبه بلند از این تولید کننده داخلی طی 

آذر امســال ، هم اکنون 15 دســتگاه 
دیگر نیز از ســوی وی آماده تحویل 
شــده است که به سرعت وارد چرخه 
شــده و زیر بار خواهند رفت. کاپیتان 
ابراهیمی زاده همچنین یادآور شــد: 
بــا الحاق این ۲00 دســتگاه واگن به 
نــاوگان ریلی حمل و نقــل ترکیبی 
گروه کشــتیرانی جمهوری اسلامی 
ایران این شرکت به یکی از بزرگترین 
مالکان و شــرکت های ریلی کشور 

بدل خواهد شد.

کاهش قیمت تمام شده حمل کالا با الحاق ۱۰۰ واگن به حمل ونقل ترکیبی

اینکه طبقه ای از بقیه متمایز و به آنها اینترنت بدون فیلتر داده شود یک بحث است و نباید انتقاد 
و اعتراضی کرد و بحث دیگر موضوع دسترسی به شبکه های اجتماعی پرکاربرد مانند واتس 
اپ و اینستاگرام است که از زمان ایجاد محدودیت ها کاربرانشان در انجام کارها دچار مشکل شده 
اند. ما نمی خواهیم از اپلیکیشن خارجی دفاع کنیم اما باید دید آیا جایگزین آن در طول سال ها 
معرفی شده است؟ مواردی را نام می برند که جایگزین است اما  مردم چه میزان استقبال کرده اند؟

اقتصادی


